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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért hozzák előre az előzetes tervekkel ellentétben az uniós források lekötését?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési é s
gazdasági miniszter úr részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egyre több hír érkezik a sajtóból és az érintettek köréből egyaránt, arról hogy az Új
Magyarország Fejlesztési Terv korábbi akciótervéhez képest előbbre hozzák a ciklus végéi g
felhasználható uniós források lekötését . Az akciótervek készítését korábban azzal indokolták,
hogy a pályázók részére komoly segítség, ha el őre tervezhetik fejlesztési programjaikat ,
hiszen előre tudják, hogy mikor milyen típusú pályázatok fognak megjelenni . Az
átcsoportosításról, a források lekötésének előrehozásáról szóló hírek azonban instabillá ,
antidemokratikussá teszik a rendszert, mivel súlyos károkat okozhatnak azok számára, akik
későbbre tervezték pályázatuk elkészítését, hiszen így addigra forrás nélkül maradnak . A
bizonytalanság elkerülése és a kiszámíthatóság megteremtése érdekében kérdezem a
következőket :

• Mi indokolja a források előrehozott lekötését, illetve átcsoportosítását?
• Milyen átcsoportosítások történtek eddig az akcióterveken belül ?
• Melyik Regionális Fejlesztési Tanács elnökét ő l érkezett írásbeli kezdeményezés az

előrehozott lekötésre, illetve átcsoportosításra, és milyen indokkal ?
• Mekkora összegben történt eddig előrehozott lekötés illetve átcsoportosítás ?
• Mely területen történt eddig előrehozott lekötés illetve átcsoportosítás ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . szeptember 10 .
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